



Referat

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 17 - Dannerhøj - Kirkeageren

Mødested:	Fælleshuset i Dannerhøj
Mødetidspunkt:	Onsdag den 13-02-2019 kl. 17.00
Deltagere:	Afdelingsbestyrelsen
Afbud:	René Kristoffersen
Referent:	Rikke

Dagsorden

- Pkt. 1: ----- Godkendelse af dagsorden samt underskrivelse af referat fra sidste møde 12-09-2018.
- Pkt. 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde
- Pkt. 3: ----- Indkommet korrespondance
- Pkt. 4: ----- Kommende afdelingsmøde den 15-05-19
- Pkt. 5: ----- "Spise sammen"
- Pkt. 6: ----- Nyt fra afdelingen v/alle
- Pkt. 7: ----- Nyt fra teamet v/Eigil
- Pkt. 8: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil
- Pkt. 9: ----- Eventuelt
- Pkt.10: ----- Resumé af beslutninger
- Pkt.11: ----- Næste møde

Ad 1: ----- Dagsorden godkendt og referat af den 12-09-2018 godkendt og underskrevet.

Ad 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde – iht. referat af 12-09-18.

Spise Sammen-arrangement": Rikke og Tove kommer med oplæg og forslag til dato. – jf. pkt. 5

Ad 3: ----- Indkommet korrespondance (intet)

Ad 4: ----- Kommende afdelingsmøde den 15-05-2019.

-Mødet starter som tidligere år kl. 19.00 med spisning. Menuen aftales senere – evt. flæsketeg o.lign.

Udover de faste punkter på dagsordenen ønsker vi ikke temaemner da tid til det sociale samvær under mødet også har en værdi der prioriteres højt.

Praktiske opgaver i forbindelse med mødet aftales senere.

Der er aftalt regnskabs- og budgetmøde den 16-04-19 kl. 17.30. René fremlægger regnskaberne.

Ad 5: ----- "Spise sammen" arrangement i fælleshuset for afdelingens beboere.

Tidspunkt er aftalt til onsdag den 27-03-19 kl. 18.00

-Tove kommer med menuforslag. Deltagerne betaler for menuen ved tilmelding - afdelingen er vært med drikkevarer.

-Rikke laver forslag til indbydelse og Tove omdeler.

Ad 6: ----- Nyt fra afdelingen v/alle

-Rikke: Det har tidligere været muligt af booke en minivask på 29 min. til kr. 8,-. Prisen er nu kr. 12,-. Er det muligt igen at kunne tilbyde en sådan vask?

Dette undersøges: ansvar: Eigil.

Samtidig ønskes en dør-holder så beboere med gangstativ kan komme ind og ud ad døren inden den smækker. Ansvar: Eigil

-Det er et ønske, at der opsættes et ur i vaskeriet, hvilket er godkendt. Ansvar: Eigil.

Ad 7: ----- Nyt fra teamet v/Eigil

Morten er ansat som ejendomsfunktionær i team 5 og 6, hvor vi deles om ham. Morten er uddannet i Vivabolig og startede den 22-11-18.

-Nye Ruko-låse i dørene skiftes i afdelingen pga. fejl og slitage. Der er forhandlet en god rabat og prisen bliver kr.40.000 for hele afdelingen.

-Der er indkommet forespørgsel fra flere beboere i afdelingen om der kan laves P-pladser forbeholdt invalidevogne? Der er tidligere givet afslag på dette - det undersøges, hvordan myndighederne forholder sig til dette. Ansvar: Team 6.

Ad 8: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil

Afholdte møder:

Den 18-09-18 Fællesarrangement i Vejgaard Hallen med foredragsholder Anders Agger (blev udskiftet med Peter Mygind) – Tove deltog.

Den 29-10-18 Temamøde i Repræsentantskabet - om råderet – Tove deltog.

Den 15-12-18 Julearrangement på Hotels Phoenix for alle afdelingsbestyrelser og repræsentantskabet med ledsagere, børn eller børnebørn. Tove og Eigil deltog.

Den 11-12-18 Repræsentantskabsmøde hos BL i København: Eigil deltog

Dagsorden: FN's 17 verdensmål, BL's 100-års jubilæum i 2019

Den 21-01-19: OB-møde i Kayerødsgade

Nyt nr. af Kontakten er på vej ud...

Ad 9: ----- Eventuelt (intet)

Ad 10: ----- Resumé af beslutninger

- Spise sammen” arrangement i fælleshuset for afdelingens beboere.
- Tove kommer med menuforslag - Rikke laver forslag til indbydelse.
- Minivask på 29 min. til kr. 8,- Eigil undersøger om det er muligt.
- Dørholder i vaskeriet samt køb af vægur. Ansvar: Eigil
- P-pladser til invalidevogne? Ansvar: Team 6

Ad 11: ----- Næste møde(regnskabsmøde) tirsdag den 16-04-19 kl. 17.30

Dato: den / 2018

Eigil Stausholm
Form.

Tove Christiansen
kasserer

Rikke Bjørn Jensen
sekr.

Carsten Malmgaard
Best.medl.

Kaj Iversen
Best.medl.